
    Zápis ze zasedání komise pro Miškovice ze dne 15.10.2024 

1. Komise byla seznámena s problémy, které doprovází rekonstrukci ul. Tuháňská a přilehlé okolí. 

2. Proběhla debata ohledně měření rychlost na ul. Polabská v Miškovicích, které provedla MP. 

3. Komise byla seznámena s projektem revitalizace stromů na březích Mratínského potoka na katastru 

Miškovic. 

4. Seznámení s projektem zvířecí  farmička u Mratínského potoka. 

5. Komise debatovala o projektu PSN v objektu bývalého statku v Miškovicích 

6. Seznámení s projekty Lékařský dům a nové zázemí Technické Správy. 

7. Člen komise vznesl požadavek ohledně narovnání dopravních značek v Miškovicích. 


